

من نحـن

شركــــة بلو سيتي تأسست عام 2006

وبدأت نشاطها في السوق المصري كوكيل و موزع معتمد لعدد من العلامات التجاريـــة المصــرية و العالمية في مجالات مختلفة مثل الاجهزة الكهربائية والأثاث المنزلي ومستلزمات انتاج المصانع وممنتجات البلاستيك التي تدخل في مجالات الصناعه المختلف.

نجاح الشركة في مده قصيره في الحصول علي ثقة عملائها كان دافعاً قوياً لتمدد مجالاتها ففي عام 2009 تم دخول مجال المقاولات والإنشاءات والأعمال الهندسيه مع كبري الكيانات الخاصــــة والحكومية في مصر بمشروعات تصل الي 150 مليون جنيه خلال 3 سنوات فقط.

رؤيتنا

التحليق الي آفاق متعدده و اكثر رحابه هو هدفنا من خلال توسيع الرقعه الجغرافية لنشــاط الشركــة لتشمـل الشـرق الاوسـط لتقديــم خدماتنــا لقواعـد جديـدة و كبيـرة من عملائنـا في اطــار من الكفــاءة والثقــة والمصداقية



مهمتنا

استغلال الخبرات المتراكمة و إمكانيتنا في خطة توسع لتشمل فروع متعدده للشركة في عـــدد من الــدول العربيــة والافريقيـــة كمرحلــة اولي و تقديـــم نــوع جديــــد من الخدمــة المكتملـــة تبــدأ من أول الفكــرة وصولاً للتنفيذ و المنتج النهائي.





- - ✓ وكيل و موزع معتمد لشركة كلاترونيك الألمانية للاجهزة المنزلية.
- ✓ وكيل و موزع معتمد لشركتي دوجتاش و كاردين التركية للأثاث المنزلي.
 - 🕢 وكيل و موزع معتمد لشركة زهيدا الصينية للأثاث المنزلي.
- ﴿ وكيل و موزع معتمد لشركات ايديال ستاندرد ، ديورافيت ، كليوباترا ، الجوهرة للسيراميك و البورسلين.
 - 🐼 وكيل و موزع معتمد للعديد من شركات مكونات الصرف الصحى و المواسير البلاستيك.



- ﴿ إنشاء 5 أبراج سكنية في مدينــة الســويس
 بواقـــ 3 160 وحدة سكنيه و65 وحدة تجارية.
- ﴿ إنشاء منتجى و فندق ريزورا بمدينة رأس سدر السياحية علي مساحة 183000م بواقى 340 غرفة فندقية.





في مجــال الأعمال الهندسية المتخصصة



عملائنا



























Who We Are

Blue City Company Founded in 2006

Blue City began its activities in the Egyptian market as an authorized agent and distributor for several Egyptian and international brands in various fields, such as electrical appliances, home furniture, factory production supplies, and plastic products used in various industries. The company's success in gaining the trust of its clients in a short period was a strong motivator for expanding its fields. In 2009, the company entered the contracting, construction, and engineering sectors, collaborating with major private and governmental entities in Egypt, with projects totaling up to 150 million EGP within just three years.



Our Mission

Leveraging our accumulated expertise and capabilities in an expansion plan that includes opening multiple branches of the company in several Arab and African countries as a first phase. We aim to provide a new kind of comprehensive service that starts from the initial concept and continues through to execution and the final product.

Our Vision

Our goal is to soar to broader and more expansive horizons by extending the geographical reach of the company's activities to include the Middle East. This expansion aims to provide our services to new and larger customer bases, all within a framework of efficiency, trust, and credibility.





- Authorized agent and distributor for Black & Decker, American, for electrical appliances.
- Authorized agent and distributor for Clatronic, German, for home appliances.
- Authorized agent and distributor for Dogtash and Cardin, Turkey, for home furniture.
- Authorized agent and distributor for Zheida, China, for home furniture.
- Authorized agent and distributor for Ideal Standard, Duravit, Cleopatra, and El Gawhara for ceramics and porcelain.
- Authorized agent and distributor for several companies specializing in sanitary components and plastic pipes.

In the Field of Contracting and Construction

- Construction of 5 residential towers in the city of Suez, comprising 160 residential units and 65 commercial units.
- Development of the Rezora Resort and Hotel in the tourist city of Ras Sudr, covering an area of 183,000 square meters, with a total of 340 hotel rooms.





In the Field of Specialized Engineering Works



Our Clients



























1406 شارع عمر بن الخطاب السلام السويس

01202505050 - 01019190111 🕓

romanyrashednader@gmail.com 🖂

